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Protokół Nr XLVIII/3/2022 
z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 
9 marca 2022 w Urzędzie Gminy i Miasta Szadek, godz. 10:00. 
 
 

Obecni Radni (lista obecności w załączeniu): 

1. Ogińska Janina – Przewodnicząca Rady 

2. Sadza Emilian – Wiceprzewodniczący Rady  

3. Kałużka Mirosław – Wiceprzewodniczący Rady  

4. Durka Krzysztof 

5. Golik Dorota 

6. Jaruga Mirosław 

7. Król Bogdan 

8. Lubiszewski Sylwester 

9. Rudecki Robert 

10. Bralczyk Stanisław 

11. Mąkosa Leszek 

12. Mielczarek Tomasz 

13. Subczyńska Alicja 

14. Szwedzki Józef 

15. Sagan Tomasz 

 
Spoza Rady obecni byli: 

1. Małgorzata Mysur – Sekretarz Gminy i Miasta Szadek.  

2. Ewa Manios – Skarbnik Gminy i Miasta Szadek  

 

Planowane tematy: 

      1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawy różne. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli, 

rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy oraz warunków i sposobu ich przyznawania (druk 1). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w Gminie i Mieście Szadek w 2022 roku” (druk 2). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników (druk 3).  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia i przystąpienia do Łódzkiego Stowarzyszenia 

Samorządowego „PomagaMY” (druk 4). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 2022-203 

(druk 5). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2022 (druk 6). 

10. Zamkniecie obrad XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek.  

 

Pkt 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności.   
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Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Szadek Janina Ogińska - otworzyła obrady XLVIII Nadzwyczajnej Sesji VIII 

Kadencji Rady Gminy i Miasta Szadek. Następnie poprzez system do głosowania zweryfikowano obecność radnych 

oraz potwierdzono prawomocność obrad.  W sesji uczestniczyli wszyscy radni.  

Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 

W drodze głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Pkt 3. Sprawy różne. 

Radny p. T. Mielczarek zapytał o regulamin do uchwały w/s środków finansowych na pomoc zdrowotna dla 

nauczycieli. W którym to opisane jest, jakie dokumenty musi złożyć nauczyciel, by otrzymać taką pomoc. Radny 

wyraził swoją wątpliwość co do owych dokumentów -  mianowicie do podawania pewnych danych, które mogą 

stanowić naruszenie ochrony danych osobowych. Nauczyciel musi podać  dochody, jednostkę chorobową. Być 

może jest to zgodne z prawem, aczkolwiek budzi wątpliwości, ze względu na dość szeroką ingerencję w dane.. 

Radny zapytał, czy jeśli nauczyciel nie przedstawi zaświadczenia o dochodach, czy o chorobie czy otrzyma pomoc, 

czy też nie. Ponadto czy regulamin był konsultowany z nauczycielami. Wcześniej nie było żadnych informacji w tym 

temacie. Być może skoro  dotyczy to tak dużej grupy zawodowej, warto by było to skonsultować. Radny zaznaczył, 

że jest za tą uchwałą, nie ma wątpliwości co do jej zasadności, lecz drobne uwagi co do sposobu jej wprowadzenia  

Radny zwrócił uwagę, że do uchwały brakuje uzasadnienia, w związku czym, trudno odnieść się do pewnych 

rzeczy. Zdaniem Radnego regulaminowi powinien przyjrzeć się specjalista z zakresu ochrony danych osobowych.  

Radny zwracając się do przewodniczącej rady zapytał o radcę prawnego, którego nie ma na sesjach już od ok. 2 

lat. Czy w ogóle jest zatrudniony w gminie, czy nie. Patrząc na inne samorządy radca prawny na sesji jest. Choćby 

po to, żeby móc zadać mu pytanie w kwestiach prawnych. Radny odniósł się do dofinasowania do dróg w ramach  

rządowego funduszu rozwoju dróg. Zgodnie z przekazanymi informacjami, gmina otrzymała dofinasowanie 60% do 

dwóch krótkich odcinków. Stąd też pytanie Radnego, czy były składane wnioski na inne odcinki dróg? Analizując 

ilość  środków, jakie zostały przeznaczone w innych samorządach – choćby blisko gm. Szadek – wychodzi, że 

nasza gmina otrzymała ich najmniej. A dofinasowanie 60% stanowi minimum. Inni dostali po 80% Być może inne 

nasze wnioski zostały odrzucone, albo w ogóle nie zostały złożone. Na zakończenie Radny przekazał w imieniu  

mieszkańców Wielkiej Wsi żal. Mieszkańcy zabiegali od lat o świetlicę, którą chcieli urządzić w budynku po kółku 

rolniczym. Teraz się dowiedzieli, że to przejęło starostwo. Ten budynek jest w zasadzie nie do odzyskania. Władze 

gminy wiedziały, że mieszkańcy zabiegają o budynek. Stąd wyrażają swoje niezadowolenie, że pominięto ich  w tej 

decyzji.  

 

Sekretarz GiM Szadek p. M. Mysur wyjaśniła, że jeśli chodzi o RODO w kontekście regulaminu, to wypowiadał się 

w tym zakresie specjalista zatrudniony w gminie. Uwagi, które zostały przez niego zgłoszone, zostały uwzględnione 

w regulaminie. Konsultacji nie było. Jeżeli rada ma uwagi, uchwałę można wykreślić z porządku sesji, podjąć na 

następnej. Pani Sekretarz objaśniła, iż regulamin jest integralną częścią uchwały, dlatego należy przyjąć je łącznie.  

 

Radny M. Kałużka wypowiadając się odnośnie rzeczowej uchwały, zauważył, że być może uwagi radnego 

Mielczarka są słuszne. Aczkolwiek będąc przewodniczącym komisji mieszkaniowej, może powiedzieć, że jeśli ktoś 

składa wniosek o mieszkanie, to musi podać swój dochód. Natomiast członkowie komisji mieszkaniowej podpisują 

zobowiązanie, deklarację dot. zachowania tajemnicy.  

 

Radny T. Mielczarek wyraził zdanie, że jedynie przedstawił swoje przemyślenia, ewentualnie uwagi względem 

uchwały. Jest za jej podjęciem.  
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Pani Sekretarz poinformowała, że radni mogą podjąć w późniejszym czasie uchwałę zmieniającą regulamin.  Wtedy 

ewentualnie można będzie zawrzeć zgłoszone uwagi.  

 

Przewodnicząca Rady zwróciła uwagę, na zapis mówiący, iż przewodniczący i członkowie komisji zobligowani  

są do zachowania tajemnicy oraz przestrzegania zapisów ustawy o ochronie danych osobowych.  

 

Następnie p. Z. Augustyniak – kierownik ref. rolno-gospodarczego poinformował, że w ramach rządowego funduszu 

rozwoju dróg zostały złożone 2 wnioski: na Bobownię, na Młodzieżową. Na te dwa odcinki, i na nie gmina otrzymała 

dofinasowanie.  

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla 

nauczycieli, rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie i Mieście Szadek w 2022 roku.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. Przedstawiła wyniki 

glosowania:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia i przystąpienia do Łódzkiego Stowarzyszenia 

Samorządowego „PomagaMY” 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania nad 

uchwałą. Przedstawiła wyniki glosowania:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 

2022-2032. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. Przedstawiła wyniki 

glosowania:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2022.  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania nad uchwałą. Przedstawiła wyniki glosowania:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 10. Zamkniecie obrad XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

       Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad  XLVIII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Sesja została utrwalona nagraniem audio-wideo, dostępnym na stronie internetowej urzędu.  

 
 

Protokolant                                                                                                                   Przewodnicząca Rady  

E. Lubiszewska                                                                                                               Janina Ogińska 


